

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: IRBID DISTRICT ELECTRICITY Date: 08-04-2021 09:39:09 AM Subject: resignation of the representative of Board member</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: كهرباء محافظة اربد التاريخ: AM 09:39:09 2021-04-08 الموضوع: استقاله ممثل عضو مجلس الاداره</p>
<p>kindly be informed that the following gentlemen have submitted their resignations from the Board of Directors of the Irbid Distric Electricity Company, as of 1/4/2021 1- Mr. Ali Suleiman Ali Qawqaza - Representative of the Greater Jerash Municipality 2- Mr. Amer Nayel Muhammad Al-Daghmi - Representative of the Greater Mafraq Municipality</p>	<p>نود اعلامكم بان الساده التاليه اسماءهم قد تقدموا باستقالاتهم من مجلس ادارة شركه كهرباء محافظة اربد وذلك اعتبارا من تاريخ 2021/4/1 1- السيد/ علي سليمان علي قواقزه - ممثل عن بلديه جرش الكبرى 2- السيد عامر نايل محمد الدغمي - ممثل بلديه المفرق الكبرى</p>
<p>01-04-2021</p>	<p>01-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: yusef Mohaidat Position: head of department</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: yusef Mohaidat المنصب: رئيس قسم</p>